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Schriftelijke vraag van Kernachtig Wijchen en de VVD 
Ingediend 27-05-2021 

 

Aanleiding: 

 

Het college heeft in het coalitieprogramma 2018 geschreven dat zij de gemeente nóg aan-

trekkelijker wil maken voor toeristen door de wandel- en fietsroutes uit te breiden. Er zou 

samengewerkt worden met ondernemers uit de horeca en met ondernemers van culturele 

organisaties. Daarbij is gesteld dat een regionale aanpak de sleutel tot succes is en dat 

daarom initiatieven uit het Rijk van Nijmegen verbonden gaan worden met initiatieven uit 

het Land van Maas en Waal en Brabant. We naderen de zomer van 2021 en de pandemie 

heeft mede aangetoond hoe belangrijk wandelen en fietsen zijn voor de ontspanning van 

de mens. Daarom hebben Kernachtig Wijchen en de VVD de volgende vragen: 

 

Vragen: 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitbreiding van het wandel- en 

fietsroutenetwerk? 

2. Is er een uitbreiding wandelknooppuntennetwerk rondom Wijchen, bijvoorbeeld 

vanuit Alverna naar westelijke richting, gepland ter verbinding van de regionale ini-

tiatieven? 

3. Wat is de planning voor de uitbreiding van dit wandelknooppuntennetwerken? (Bij-

gevoegde afbeelding laat de huidige situatie zien met alleen knooppunten rondom 

Alverna). 

4. Wat kan het college zeggen over het overleg met horecaondernemers en onderne-

mers van verblijfaccommodaties? 

5. Zijn er plannen om de VVV in het verbouwde kasteel te huisvesten, danwel in een 

mini-kiosk bij het station, of ergens anders?  

6. Hoe staat het met de besteding van middelen ten behoeve van het wandeltoe-

risme? 

 

 

 

Namens de fractie van Kernachtig Wijchen, 

Rudy van Haren 

 

Namens de fractie van de VVD,  

Roel Boumans 
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